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Kapcsolódó módosító javasla t

Dr. Szili Katalin
az Országgyűlés Elnöke részére
Helyben

Tisztelt Elnök Asszony !

A Házszabály 94. §-ának (1) bekezdése alapján a felsőoktatásról szóló 2005. évi CXXXIX.
törvény módosításáról szóló T/6751/. számú törvényjavaslathoz — a T/6751/2 . kapcsolódva -
a következő

kapcsolódó módosító javaslato t

terjesztem elő :

1 . A törvényjavaslat 1 . §-át törölni javaslom, egyúttal a 2 . §-a 1 . §-ra változik :

[1 . §

A felsőoktatásról szóló 2005. évi CXXXIX. törvény (a továbbiakban : Ftv.) 1 . számú
mellékletében az „Állami főiskolák” alcím „Tessedik Sámuel F őiskola, Szarvas”
szövegrésze hatályát veszti .]

[2 .]1 . §

Az Ftv . 1 . számú mellékletében
a) a „Nem állami fő iskolák” alcím „Szegedi Hittudományi F ő iskola, Szeged” szövegrésze

hatályát veszti ;
b) a „Nem állami főiskolák” alcím a magyar abc által meghatározott felsorolás rendje

szerint kiegészül a „Gál Ferenc Hittudományi Fő iskola, Szeged” szövegrésszel .

2. A törvényjavaslat 3 . §-a az alábbiak szerint módosul :

(1) E törvény [— a (2) bekezdésben meghatározott kivétellel —] a kihirdetését követ ő
nyolcadik napon lép hatályba .

[(2)(1) E törvény 1 . §-a 2009 . január 1-jén lép hatályba . ]
[(3)](2) E törvény 2009 . február 1-jén hatályát veszti .



Indokolá s

A főiskola - jogelődjeinek idejét is számítva - 1927 óta Békés megye fels őoktatásának
egyedüli képvisel ője és hosszú ideje – jelenleg is - Békés megye egyetlen fels őoktatási
intézménye. Aggodalommal tekintünk a főiskola Szent István Egyetembe történő
beolvadására, féltve a közel 100 éves Békés megyei felsőoktatást, nem látva annak más
szervezeti keretekben való működésének további garanciáit . Ezek nélkül a garanciák nélkül a
főiskola szarvasi, békéscsabai és gyulai karai, szakjai bármikor megszüntethetők, mely
lehetetlenné teheti a Békés megyei diákok továbbtanulási lehetőségeit térségünkben. Nincs
válasz azokra a kérdésekre, hogy mit fognak oktatni és milyen szinten, milyen szako k
maradnak meg garantáltan és mit fognak beírni a diplomába, mi lesz azzal a karral, amelyi k
nem tudja fenntartani magát, a fő iskola hallgatóinak hány százalékát érintheti a mesterképzés ,
mely egyik legfőbb indoka a beolvadásnak .

Mivel nincs garancia arra, hogy megmarad a főiskola Békés megyében, nem támogatjuk a
fő iskola Szent István Egyetembe történő beolvadását, hiszen a Békés megyében él ő diákok
érdekeit és jövőjét kell képviselnünk és felelős döntést hoznunk az országgyű lésben .

Budapest 2008 . december 1 .

Domokos László
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